
Det gikk unna på
PYMs misjonskonfe-
ranse på Hedmark-
toppen i helgen. Ca.
500 unge og eldre
deltok i en vellykket
samling, der PYMs
framtid plutselig så
lysere ut enn først
antatt.
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Noen vil nok synes at det gikk vel

fort i svingene, mens andre gledet

seg over at misjonsfolket endelig

har kommet på banen og presen-

terer en misjonskonferanse med

appell til den oppvoksende slekt.

Det er norsk pinsebevegelse i et

nøtteskall!

Fra fredag ettermiddag til søn-

dag middag avløste det ene arran-

gementet det andre. Ikke minst

satte det farge på tilværelsen at

samtlige bibelskoler i pinsebeve-

gelsen var representerte. De aller

fleste med engasjerende misjons-

prosjekt, der elevene er tent i

brann for å vinne verden for

Jesus.

– Et stort pluss med mye posi-

tivt innhold, slo generalsekretær i

De Norske Pinsemenigheters

Ytremisjon, Svein Jacobsen, fast

da han oppsummerte den hek-

tiske helgen.

En misjonerende menighet
Mark Hodgetts fra Sør-Afrika

deltok i fjorårets misjonssamling.

Han ble så godt likt at han like

godt fikk en ny innbydelse i år.

Den smilende og opplagte

misjonsmannen talte med inn-

levelse og kraft om den misjone-

rende menighet og de mange

utfordringer som dagens genera-

sjon står overfor. Hans forkyn-

nelse fredag og lørdag kveld, samt

søndag formiddag gikk rett til

hjertet på deltakerne.

– Vi er her for å gi ære til misjo-

nærene og bli utfordret av deres

kall og liv. Vi må fylle gapet og

bære fakkelen videre, slo han fast.

Mange unge gjorde store ånde-

lige opplevelser i de lange etter-

møtene.

Optimistiske rapporter
Lørdagen ble lang, men ikke for

lang, skal vi tro de vi snakket med.

Etter bibeltime ved Øyvind

Garder Andersen, ble PYMs

misjonsarbeid presentert. Gene-

ralsekretær Svein Jacobsen kunne

konstatere at PYM er bedre kjent

i enkelte u-land enn i Norge. Men

det ble det forandring på etter en

presentasjon av et fargerikt

arbeid.

Han kunne fortelle at PYM,

som startet sitt arbeid i 1910 med

misjonærer til Argentina, India,

Kina og Swaziland, for tiden har

120 aktive misjonærer i 34 land,

mens man driver arbeid i 40 land.

Norske pinsemenigheter gir ca.

30 millioner kroner i året til

misjonsarbeidet. PYM har 21 ut-

viklingsprosjekter, og får ca, 24

millioner kroner i året fra Norad

til dette arbeidet.

Syv feltsekretærer fikk noen

minutter hver seg til å presentere

dynamikken på sine felt. Her fikk

man kvikke rapporter fra bibel-

prosjekt i Kina, utviklingsarbeid

og menighetsvekst i Kongo,

menighetsplanting i Europa m.m.

– Da jeg var 19 år trodde jeg at

man måtte være gammel for å bli

misjonær. Men så kalte Gud meg,

og i dag får jeg gleden av å tjene

ham. Dere under 20 er misjonens

potensiale, sa en smilende og litt

ydmyk Anne Lise Sandli, som selv

arbeider som misjonær i Spania.

Etter middagen presenterte

pinsebevegelsens bibelskoler seg

på rekke og rad. Fra et stort arbeid

i hele Europa, som Jesus Revolu-

tion og Stephan Christiansen

kunne fortelle om, til bibelskoler

med færre elever, men med et

relativt stort evangeliserings-

arbeid i flere land.

Regnbuen Bibelskole på Løren-

skog presenterte en fargerik elev-

masse fra 16 land, men bare to

elever fra Norge!

Maybrit Aarebrot fra Hedmark-

toppen kunne fortelle om elevene

som hadde vært i Manila på Filip-

pinene, og vitnet for fanger i et av

byens fengsel, der mange ønsket å

ta imot Jesus.

Misjonærene marsjerte inn
For en del år siden ble misjo-

nærinnmarsjen under misjonsda-

gen på sommerstevnet avviklet.

Det var liksom ikke «in» lenger

med den typen oppmarsjer.

Men ledelsen av årets og fjor-

årets misjonskonferanse på

Hedmarktoppen har vært av en

annen mening.

– Oppmarsjen er inspirerende,

og viser misjonens store bredde,

sa Eldbjørg og Vidar Børjesson,

som har vært noen av motorene

bak samlingene.

Lørdag kveld marsjerte misjo-

nærene, med det norske flagget i

spissen, inn i stevnehallen. Alle

flaggene der norsk pinsemisjon

arbeider var representert. Til stor

jubel og taktfast musikk fra Arvid

Pettersen og hans musikere, stilte

de seg opp foran forsamlingen.

Noen var kledd i «spennende»

nasjonale klær fra misjonfeltene,

mens samtlige hadde en spen-

nende historie de kunne ha for-

talt.

På første benkerad satt Mark

Hodgetts og tørket tårer.

– Jeg har aldri opplevd noe lig-

nende, slo han fast.

Det uberegnelige aprilværet

bød på snø da folk begynte å reise

hjem fra Hedmarktoppen søndag

formiddag, men det gjorde ikke

noe. For så mange varme hjerter

som reiste fra Hedmarktoppen

denne dagen, er rett og slett van-

skelig å beskrive.

Velkommen tilbake i 2008!
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Misjonsutstilling fra mange land
Under hele Misjonskonferansen på

Hedmarktoppen var det åpen misjons-

utstilling, der mange kom for å få infor-

masjon fra misjonsfeltene eller en eller

annen smaksprøve.

Også IBRA Media, Korsets Seier,

Wycliffe, Hermon Forlag og de forskjel-

lige bibel- og misjonssskolene var på

plass i hallen for å presentere sine

virksomheter.

Misjonskonferansemed

MISJON
nyheter og reportasjer

Misjon går begge veier. Fernando

de Ornelas er fra Venezuela, men

er nå fast inventar på Odd, Gren-

lands A-lag i norsk Tippeliga.

Hans fotballkarriere er imidlertid

ikke det viktigste for ham, skal vi

tro hans vitnesbyrd under PYMs

Misjonskonferanse på Hedmark-

toppen i helgen.

– Jeg er i Norge for å misjo-

nere, sa han frimodig, og satte

tingene i den riktige rekkefølgen.

Til og med i klubben han spiller

for,

ønsker han å være misjonær.

– Det var i 2002, mens han

spilte fotball i Dortmunt i

Tyskland at han og hans hustru

ble frelst.

– Gud forandret totalt livene

våre. Han ga oss til og med en

sønn, sa han, og fortalte at de nå

tjener Gud overalt der de er.

– Gud gir gaver til hver og en

av oss, og vi må bruke de gaver

Gud har gitt oss. Når jeg scorer på

fotballbanen, sier jeg: «All ære til

Jesus,» sa den sympatiske og fri-

modige fotballspilleren. Han var

på Hedmarktoppen fredag kveld

fordi treningen hadde blitt avlyst

akkurat den kvelden.

– Jeg ønsker ikke bare å være

med i fotballklubben, men jeg vil

være med i misjonærklubben

også, sa han til forsamlingen.

INorge foråmisjonere

Fra Venezuela: Fernando de Ornelas (t.v.) blir intervjuet av Bjørn Bjørnø.
Foto: Merete Miaw Losnegaard


